
ŠE ENKRAT:

In vendarle E-center v Novih Jaršah?
Alojzij Nardin, delegat

družbenopolitičnega zbora, je
v imenu delegacij KS Jožeta
Moškriča-Cirila in Dušana
Kvedra-Tomaža ter KK
SZDL obeh KS na 30. seji
družbenopolitičnega zbora
skupščine občine Ljubljana
Moste-Polje postavil delegat-
sko vprašanje, ki ga objav-
Ijamo skupaj z odgovorom.

Po delegatih obeh KS v od-
boru za pospešitev gradnje
Emona centra v Novih Jaršah
— ustanovljen je bil na po-
budo občinske skupščine in ga
je imenoval izvršni svet —
smo dobili zagotovilo, da je
občina že dala lokacijsko do-
voljenje za gradnjo in da bo
center zgrajen do februarja
1982, ker da ga bodo začeli
graditi marca 1981.

Sedaj pa dobivamo nove
informacije, da centra ne bo,
ker ga tudi ne bodo pričeli
graditi 1. 1981. To pa pomeni,
da bomo v Novih Jaršah prišli
do prehrambenega centra po
letu 1982.

Ponovno ugotavljamo, da
nam je generalni direktor
Emone tovariš Filipan še pred
leti zagotavljal tak center, ki
da bo gotov pred letom 1980,
nato v imenu vseh tozdov
Emone prav tako v tem ter-
tninu — pa še do danes ni nič,
niti ni dano zagotovilo, da
center v naslednjem srednje-
ročnem obdobju sploh bo.
Gradnja centra v Novih Jar-
šah je namreč bila zaradi
takšnih podatkov Emone v
sedanjem srednjeročnem na-
črtu.

V Novih Jaršah si je Emona
zgradila palačo — kot tako jo
krajani obravnavajo, ko vsa-
kodnevno hodijo tnimo nje
do edinega prodajnega mesta,
kjer nabavljajo, čakajoč v
dolgih vrstah, osnovne pre-
hrambene artikle.

Kaj lahko krajani pričaku-
jejo v tej situaciji in koliko re-
snice je v takrat »demago-
ško« ocenjeni izjavi Metoda
Jurčiča, da se povežimo z vsa-
kim trgovcem, le z Emono ne,
kerz njo ne bo nič. PIK Beo-

grad pa je bil baje po njego-
vem odrinjen in nepravilno
predstavljen v Ljubljani in
torej tudi v Novih Jaršah.

Pričakujemo, da bo občin-
ska skupščina rešila ta pro-
blem, in sicer tako, da bo dana
v javna sredstva obveščanja
SRS in SFRJ ponudba za
gradnjo, Poldeta Mačka pa s
prošnjo obvestila, da LB-KB
da čim ugodnejši kredit, kajti
prek 7.500 prebivalcev in
5.500 delovnih ljudi nabavlja
osnovna živila na nekaj sto
kvadratnih metrih sedanje tr-
govine v naselju.

Nujno pa naj bo — kot za-
časna ureditev — čimprej
prestavljena v Nove Jarše
stara pokrita tržnica iz Most z
vsemi prodajalnami vred.
Tako — upajmo — ne bo
prišlo do političnega proble-
ma, ki lahko nastane po ob-
javi krajanom, da trgovine
Emone ne bo.

OOGOVOR
IZVRŠNEGA SVETA

OBČINSKE SKUPŠČINE
Tovariš Nardin pravilno

ugotavlja, da je oskrbljenost z
maloprodajno trgovsko
mrežo v Novih Jaršah skrajno
kritična. Po smernicah o poli-
tiki izvajanja družbenega
plana Ljubl jane 1976 — 1980
za leto 1979 bi morala biti
gradnja E-centra v Novih Jar-
šah pričeta leta 1979 in do-
končana leta 1980. Na pred-
log investitorja je občinska
skupščina julija 1978 zaradi
prostorskih potreb E-centra
sprejela spremembo zazidal-
nega načrta. Da bi pospešili
gradnjo E-centra, je je izvršni
svet skladno s sklepom občin-
ske skupščine dne 23. 1.
1980 imenoval posebno de-
lovno skupino, ki je 5. sep-
tembra 1980 predlagala nov
mrežni plan, po katerem
mora biti izdano gradbeno
dovoljenje do 1. aprila 1981.
Od tega roka ni možno odsto-
piti.

DO Emona Merkur, tozd
Maloprodaja je 9. oktobra
1980 obvestila izvršni svet, da
se s terminskim planom stri-

nja vse do termina, ko naj bi
bilo izdano gradbeno dovo-
Ijenje. Takrat mora namreč
predložiti ustreznemu organu
potrdilo SDK, da so sredstva
po predračunski vrednosti za-
gotovljena, tozd Maloprodaja
in interna banka sozda
Emona pa nimata na razpo-
lago svojih finančnih sredstev
za kritje celotne predračun-
ske vrednosti objekta. Zato
so v planu vlaganj v razširjeno
reprodukcijo predvideli za ta
objekt 60 %-no udeležbo Go-
spodarske banke Ljubljana,
ki na to še ni dala soglasja.

Na podlagi navedenih ugo-
tovitev je izvršni svet 15. 10.
1980 zaprosil Ljubljansko
banko — Gospodarsko banko
Ljubljana, da izda predhodno
soglasje o sokreditiranju
gradnje E-centra v višini
60 % predračunske vrednosti
tega objekta. Obenem je
izvršni svet obvestil LB —
Gospodarsko banko, da fi-
nanciranje navedene investi-
cije ni predmet nikakršnega
novega usklajevanja, ker je
zajeta v srednjeročnih in let-
nih planskih dokumentih
mesta Ljubljane in občine
Ljubljana Moste-Polje, kar je
bilo objavljeno tudi v 21. šte-
vilki Naše skupnosti dne 5.
novembra 1980.

Po informacijah pri LB —
Gospodarski banki Ljubljana
z dne 24. oktobra 1980 bo pri
dodeljevanju kreditov ta ob-
jekt obravnavan prioritetno, s
tem da bo banka soudeležena
le s 40 %, s čimer se strinjata
tudi investitor sozd Emona
DO Emona Merkur, tozd
Maloprodaja Ljubljana,
Šmartinska 130 in interna
banka sozda Emona. LB —
Gospodarska banka nas je
tudi obvestila, da bo pri
obravnavi prioritete precej
pomembno stališče sisa za
preskrbo Ljubljane. Zato je
izvršni svet na seji 21. oktobra
1980 sprejel sklep, s katerim
prosi SIS za preskrbo Ljub-
Ijane za pomoč in podporo pri
pospeŠitvi gradnje trgovine
E-centra v Novih Jaršah.

(Iz sekretariata
občinske skupščine)


